
ASSEMBLEA ORDINÀRIA
AFA ARENAL DE LLEVANT

Data: 28 de març 2023
Hora d’inici: 18:00 h
Hora de clausura: 19:15 h
Assistència: presencial: 9 + 18 online 

ORDRE DEL DIA:
1. Material AFA al pati: hi ha una nevera, una gàbia i una taula al fons del sorral que 

poden ser perillosos pels infants, s'hauria de mirar i buscar una solució el més ràpid 
possible.

2. Extraescolars Pares Mares.
3. Contractes extraescolars. Buscar assessorament legal abans de signar.
4. Actualització Negociació AFA vs Cuina Justa
5. Comunicació entre comissions i Escola. Diners Escola per comissions.
6. Millores en organització i comunicació entre comissions - AFA
7. Propostes comissions: D’ara fins a finals d'any i pressupost necessari

a. Actualització de propostes en marxa
8. Pagament de les aportacions de material, sortides i colònies a través de 

Bynapp

CONTINGUT: 

1. Material AFA al pati.  
Sobre el material, es mirarà quin material és i es veurà de que prescindim si està en mal 
estat i que guardem per evitar accidents.

2. Extraescolars Pares Mares.  
S’exposa que aquestes extraescolars no són gestionades per nosaltres com AFA, sino que 
són gestionades per les famílies. Si necessiteu ajuda per fer alguna divulgació podeu tenir a 
la vostra disposició els canals de comunicació.

3. Contractes extraescolars.  
Tot i estar força contents amb la manera de treballar de la Xup-Xup, degut a l’experiència 
recent amb Cuina Justa, no volem exposar-nos a signar contractes des de l’AFA sense una 
revisió i assessorament per part d’un advocat laboralista.  
Es planteja obrir 3 vies: mares/pares de l’escola advocats que ens puguin donar una mà;  
associacions sense ànim de lucre que pertanyen a l'ajuntament; contactes d’advocats 
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externs. Avaluarem alternatives i exposarem opcions per tal de decidir amb quina ens 
quedem per tal de signar els contractes d’extraescolars amb la XX amb aquest 
assessorament i evitar així possibles conflictes futurs. 

4. Actualització Negociació AFA vs Cuina Justa
Al mes de Gener vam rebre una demanda per part de Cuina Justa, anterior empresa 
responsable del servei de cuina, reclamant uns diners no abonats al curs anterior. En aquell 
moment es va posar en mans d’advocats per tal de fer els tràmits pertinents a la ciutat legal, 
i vam aconseguir frenar el procés judicial per establir una negociació extrajudicial amb 
Cuina Justa. Estem a l’espera de resposta per part d’ells i tant bon punt la tinguem, es 
comunicarà a tothom la resolució final. 

5. Comunicació entre comissions i Escola. Diners Escola per comissions. 
Es comenta de nou la diferència entre els berenars solidaris vs berenars de l’Arenal, i es 
comenta que s’invertiran aquests diners en un projecte que sigui per tots els alumnes. 
Estem oberts a rebre propostes per donar-li destí als diners recaptats. 

6. Millores en organització i comunicació entre comissions - AFA
S’exposa que treballarem per tenir un millor comunicació entre comissions i també entre 
comissions i escola. Demanem estar sempre en còpia la Junta de totes les comunicacions 
amb l’escola per part dels vocals de les comissions per a poder gestionar bé totes les 
propostes, estar al dia i no duplicar informació.  Junts són més forts ;) 
 
7. Propostes comissions: D’ara fins a finals d'any i pressupost necessari

◆ Actualització de propostes en marxa
Com ja sabeu, cada comissió va marcar uns objectius a principis de cada curs, actualment, 
hem pogut veure diferents esdeveniments que ha dut a terme cada una d'elles, tenint en 
compte que a causa de la situació econòmica que teníem els pressupostos era 0, tot i això, 
ens hem anat sortint i hem anat treballant conjuntament. 
Els projectes han seguit sent els mateixos que a principis del curs escolar, i la situació és la 
següent: 

- Fem barri, segueix lluitant diàriament per pacificar el nostre entorn escolar.
- Feminisme ha aconseguit llança uns dels seus propòsits, la maleta viatgera lila ha 

començat a viatjar, en col·laboració amb l'escola.  Les ampolles van ser creades, 
però subvencionar una part del magnífic concert de Xiula, tenen pendents promoure 
algunes xerrades, tallers… 

- La comissió d'extraescolars està molt enfeinada, volen treure noves propostes per 
l'any vinent i actualment estan treballant en el casal d'estiu, es va comentar que el 
dia 12 d'abril faran la presentació del casal a les famílies. 

- Belluga’t ha dut a terme la festa de Benvinguda i una nova proposta d’aquest curs, la 
festa de Nadal. Actualment segueix el seu curs ideant col·laboracions amb altres 
comissions amb el fi de seguir gaudint de moments compartits dintre de la nostra 
escola. També estan començant a investigar sobre la festa de final de curs.

- Solidaritat té entre mans una cursa solidària, estan amb permisos i d’altres coses 
necessàries per poder-la dur a terme. 
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- Bibliotec, està molt enfeinada amb el dia de Sant Jordi, que, per cert, fem una crida 
per portar el llibre i que cap infant es quedi sense llibre, fent l'intercanvi. Estan molt 
contents, gràcies als voluntaris el préstec de la biblioteca està actiu, però… fan una 
crida per tenir més voluntaris, no només pel préstec, sinó per fer i mantenir una 
biblioteca adrenalina en bones condicions. Qui s’anima?

- Infraestructures segueix en la lluita d'aconseguir més espais d'ombres al nostre pati, 
s'ha demanat un ajut al consorci, sí després de Setmana Santa no hi ha resposta es 
començarà a invertir el diners que van recaptar amb la panera de Nadal, per poder 
començar amb el tema de les ombres, ja que tenim l'estiu i la calor molt a prop. 

- Espai migdia segueix amb els mateixos objectius, uns d’ells, el tema de la taula 
calenta. La Xup-Xup, ens va informar que una taula calenta de l'escola es troba en 
mal estat i així no es podia treballar, era necessària i sobretot obligatòria tenir-la.  
Donades les circumstàncies, ens han proposat comprar-la ells i poder pagar-la en un 
parell de cops o sumant aquests diners a l'amortització. 
Aquesta és una decisió que s'ha pres en comú i les votacions han sortit amb el 
100% de vots a favor i cap en contra. 
Es comenta poder fer un fons, l'any vinent s’avaluarà ja que ara hem de poder tancar 
els temes legals d’enguany.  

Volem recordar que les comissions i l´AFA seguirem treballant junts per millorar cada 
dia. Totes les accions que es fan des de l'AFA tenen el mateix objectiu.

8. Pagament de les aportacions de material, sortides i colònies a través de Bynapp 
Queda pendent per la següent Junta. 

DUBTES, PREGUNTES O COMENTARIS:
➔  La idea és fer reunió d'1  hora aproximadament, més o menys ;), sempre que ens 

sigui possible donarem l'opció de fer-la online i presencial. 
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